
P R O T O K Ó Ł NR VIII/11 

Z sesji Rady Gminy Komarówka Podlaska 

Odbytej w dniu 31 sierpnia 2011 roku w godzinach 900-1230 

Obecni radni wg załączonej listy obecności. 

Obecni sołtysi wg załączonej listy obecności. 

Ponadto w sesji uczestniczyli :Dyrektor Międzygminnego Związku 
Komunalnego p.Andrzej Lipski,Wójt Gminy p.Ireneusz Demianiuk,Sekretarz 
Gminy p.Teresa Magier,Skarbnik Gminy p.Teresa Maksymiuk,Kierownik GOPS 
p.Krystyna Wetoszka,Dyrektor Przedszkola Samorządowego p.Urszula 

Wołodko,P. Rafał Grabiński. 

Na początku sesji Wójt Gminy p. Ireneusz Demianiuk wraz z 
Wiceprzewodniczącym Rady Gminy p. Grzegorzem Grzesiakowskim wręczyli 
nagrodę Państwu Rafałowi i Marcie Grabińskim za zajęcie I miejsca w gminie 

w konkursie „Bezpieczne gospodarstwo” 

Porządek obrad: 

1.Otwarcie i sprawy organizacyjne 

-stwierdzenie quorum 

-przyjęcie protokołu z ostatniej sesji 

-ustalenie porządku obrad 

2.Informacj o pracy w okresie międzysesyjnym: 

-Przewodniczącego Rady Gminy 

-Wójta Gminy 

-Przewodniczących stałych komisji Rady Gminy 

3.Informacja z wykonania budŜetu Gminy Komarówka Podlaska za I półrocze 

2011 r. 

4.Podjęcie uchwał w sprawie: 

1)przyjęcia Statutu Międzygminnego Związku komunalnego z siedzibą w 

Parczewie; 



2)ustalenia opłat za świadczenia udzielane przez przedszkole publiczne, dla 

którego organem prowadzącym jest Gmina Komarówka Podlaska 

3)regulaminu przyznawania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla 

uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Komarówka Podlaska 

4)zaopiniowania propozycji pozbawienia drogi publicznej 1106 L połoŜonej na 

terenie Gminy Komarówka Podlaska, kategorii drogi publicznej; 

5)zmieniająca uchwałę w sprawie zwolnień z podatku od nieruchomości w 
ramach pomocy de mini mis dla przedsiębiorców inwestujących na terenie 

Gminy Komarówka Podlaska 

6) zmiany budŜetu gminy na rok 2011 

7) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Radzyńskiemu 

5.Interpelacje i zapytania 

6.Odpowiedzi na interpelacje i zapytania 

7.Wolne wnioski 

8.zamknięcie obrad 

Przewodnicząca Rady Gminy p. Marta Grabińska –dokonała otwarcia sesji 

.Powitała wszystkich przybyłych 

a/stwierdziła na podstawie listy obecności ,iŜ Rada jest władna do 
podejmowania uchwał poniewaŜ na 15 radnych ustawowego składu w sesji 

uczestniczą wszyscy –15 radnych 

b/protokół z ostatniej sesji był wyłoŜony do wglądu, wzorem poprzednich sesji 

proponuję przyjęcie bez odczytywania  

Poprosiła o uwagi-uwag nie zgłoszono. 

Protokół z ostatniej sesji został przyjęty większością głosów za -14,wstrzymał się 

-1 

c/Proponowany porządek obrad został przyjęty – 14 za, wstrzymał się -1  

Ad.2.Przewodnicząca Rady Gminy p. Marta Grabińska-w okresie 
międzysesyjnym uczestniczyłam w spotkaniu organizacyjnym w sprawie 
doŜynek gminnych, w sprawie pisania projektów, w posiedzeniach komisji 
oświaty i budŜetu, byłam na doŜynkach powiatowych w Wohyniu, miałam 
propozycję wyjazdu szkoleniowego „Dobre praktyki w agroturystyce”, z 

którego skorzysta Przewodniczący Komisji Oświatowej. 



Wójt Gminy-zakończona budowa drogi w Przegalinach DuŜych, zakończony II 
etap wodociągowania, ogłoszony był przetarg na Orlika 14 lipca 2011 r., ale 
został uniewaŜniony, kolejny ogłoszony został 25 sierpnia 2011 r, odbyły się 

przetargi na samochód straŜacki w Przegalinach DuŜych oraz na kruszywo. 

Poza tym na bieŜąco przyjmowałem interesantów i brałem udział w pracach 

Komisji. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i BudŜetu radny Tomasz 
Weremczuk w czasie ostatniej sesji Komisja spotkała się dwa razy: 

-Przyjęcie drogi powiatowej przez Gminę 

-Wykonanie budŜetu za I półrocze, zmiany budŜetowe 

Przewodniczący Komisji Oświaty p. Bogdan Wetoszka spotkaliśmy się raz 
,dotyczyło to informacji na temat administrowania Zespołu Szkół 

Samorządowych, Gminnego Centrum Kultury 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej p. Jan Abramczuk-Komisja nie miała 

posiedzeń 

Ad.3.Pani Skarbnik Teresa Maksymiuk przedstawiła informację z wykonania 
budŜetu Gminy po stronie wydatków i dochodów. Stwierdziła ,Ŝe będzie 
brakować środków na małe szkoły oraz na dług publiczny(odsetki od 

kredytów). 

Przewodniczący Komisji Oświatowej -jakiej kwoty dotyczy niedobór na małe 
szkoły, z jakich środków zostanie wyposaŜony Dom Kultury w Komarówce 

Podlaskiej. 

Pani Skarbnik- ok. 50 tys. złotych 

Pan Wójt-na kompletne wyposaŜenie napiszemy wniosek z Zapiecka,ale to 
dopiero w przyszłym roku(luty),reszta drobnego wyposaŜenia z bieŜących 

środków budŜetu. 

Informacja z wykonania budŜetu została przegłosowana i przyjęta- za-
14,wstrzymał się – 1 

Ad.4Podjęcie uchwał 

1)Pani Sekretarz Teresa Magier odczytała treść uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i BudŜetu radny Tomasz 
Weremczuk-opinia Komisji BudŜetowej pozytywna.  



Uchwała w sprawie przyjęcia Statutu Międzygminnego Związku Komunalnego 
z siedzibą w Parczewie została podjęta w głosowaniu –za 14,przeciw -1 i 

stanowi załącznik do protokołu. 

2)Pani Radna Joanna Krupska –czy opłaty będą niŜsze czy wyŜsze od 
poprzednich, czy rodzice ,którzy odprowadzają dzieci do przedszkola są to 

rodzice pracujący ,czy nie pracujący zawodowo? 

Pan Radny Jan Borowik-na jakiej podstawie naliczana jest opłata stała? 

Pani Dyrektor Przedszkola Urszula Wołodko- będzie to zaleŜało od dochodów 
rodziców, które uzyskamy na podstawie oświadczeń, 5 godzin dziennie 
dziecko jest bezpłatnie w przedszkolu resztę płaci rodzic, Ŝywienie płaci 
równieŜ rodzic, 30% dzieci ma Ŝywienie finansowane z GOPS. Podstawą do 

naliczenia opłaty stałej jest uchwała Rady Gminy. 

Pan Przewodniczący Komisji Oświatowej p. Bogdan Wetoszka- powinniśmy 

uzyskać podobny dochód do poprzedniego 

Pani R. Joanna krupska-czy będzie dodatkowy pracownik? 

Pani Dyrektor Przedszkola-nie będzie 

Pani Sekretarz  Teresa Magier odczytała treść uchwały 

 Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i BudŜetu radny Tomasz 
Weremczuk- 

-opinia Komisji BudŜetowej pozytywna 

Przewodniczący Komisji  Oświaty p. Bogdan Wetoszka- opinia Komisji Oświaty 

pozytywna. 

Głosowanie za-13,przeciw-1,wstrzymał się-1-uchwała w sprawie ustalenia 
opłat za świadczenia udzielane przez przedszkole publiczne ,dla którego 
organem prowadzącym jest Gmina Komarówka Podlaska została podjęta 

większością głosów i stanowi załącznik do protokołu. 

3)Kierownik GOPS p.Krystyna Wetoszka –regulamin wszyscy państwo otrzymali 

w materiałach na sesję proszę więc o pytania i uwagi. 

Pani Radna Joanna Krupska –źródła finansowania stypendiów  

Pani Kierownik –źródła finansowania 80% budŜet państwa,20% budŜet gminy 

Pani Radna J. Krupska-skąd dołoŜymy? 



Pani Skarbnik Teresa Maksymiuk-na razie jeszcze nie wiemy, ale na pewno 

znajdziemy pieniądze. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i BudŜetu radny Tomasz 
Weremczuk- 

opinia Komisji BudŜetowej pozytywna  

Przewodniczący Komisji Oświaty p. Bogdan Wetoszka -opinia Komisji 

 Oświatowej pozytywna 

Uchwała w sprawie regulaminu przyznawania pomocy materialnej o 
charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy 
Komarówka Podlaska została podjęta jednomyślnie –za 15 i stanowi załącznik 

do protokołu. 

4)Pan Wójt-aby droga Nr 1106 mogła  być przez nas remontowana ,Gmina 
musi formalnie przejąć tę drogę od Starostwa, jest to droga w Kolembrodach. 
Jeśli  uchwała zostanie podjęta to droga w przyszłym roku będzie 

remontowana(50% środki powiatu i 50% gminy). 

Pani Sekretarz Teresa Magier odczytała treść uchwały. 

 Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i BudŜetu radny Tomasz 
Weremczuk-opinia Komisji BudŜetowej pozytywna. 

Uchwała w sprawie propozycji pozbawienia drogi publicznej 1106 L połoŜonej 
na terenie Gminy Komarówka Podlaska, kategorii drogi publicznej została 

podjęta jednomyślnie -15 za i stanowi załącznik do protokołu. 

5)Pani Sekretarz Teresa Magier odczytała treść uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i BudŜetu radny Tomasz 
Weremczuk-opinia Komisji BudŜetowej pozytywna. 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie zwolnień z podatku od 
nieruchomości w ramach pomocy de minimis dla przedsiębiorców 
inwestujących na terenie Gminy Komarówka Podlaska została podjęta ,za-

14,przeciw -1 i stanowi załącznik do protokołu. 

6)Pani Skarbnik odczytała treść zmian budŜetowych. 

Radny Jan Abramczuk-co to jest za taras w Kolembrodach, ile razy będzie 

remontowany ten Florian w Zeliźnie? 



Pan Przewodniczący Komisji Oświatowej p. Bogdan Wetoszka-remont Floriana 
będzie juŜ prawidłowo zrobiony, zgodnie z zaleceniami konserwatora 

zabytków. 

Pan Wójt –taras zrobiony został przy remizie OSP na poziomie ziemi, Św. Florian 
nie jest wpisany do rejestru zabytków, ale ma być remontowany zgodnie z 

zaleceniami konserwatora zabytków 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i BudŜetu radny Tomasz 
Weremczuk -opinia Komisji BudŜetowej pozytywna. 

Uchwała w sprawie zmiany budŜetu gminy na rok 2011 została podjęta 

jednomyślnie-15 za i stanowi załącznik do protokołu. 

7) Wójt Gminy –jest taka potrzeba aby dokonać remontu drogi ok 200 m w 
Przegalinach DuŜych jest to odcinek od zakończenia drogi tzw. Schetynówki 
do Remizy. Potrzebę zauwaŜyła równieŜ Radna z Przegalin DuŜych, dlatego 
teŜ spotkałem się z Panem Starostą Radzyńskim i wspólnie zdecydowaliśmy ,Ŝe 

po połowie poniesiemy koszty remontu tego odcinka. 

Sekretarz Gminy –przedstawiła projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Radzyńskiemu 

Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Radzyńskiemu 
została podjęta w głosowaniu : 15 za/obecnych 15/ i stanowi załącznik do 

protokołu. 

Ad.5.Sołtys wsi Przegaliny Małe p. Radczuk Tadeusz-pokosić pobocza 

kosiarką przed doŜynkami. 

Radny Jan Abramczuk-przystanek wyremontować w Brzozowym Kącie 

Radny Andrzej Kowalczuk-czy Radca prawny jest na zwolnieniu, co ze 
sprzętem do rehabilitacji z naszego Ośrodka zdrowia, czy zostały 

podwyŜszone czynsze komunalne 

Sołtys wsi Przegaliny DuŜe p. Krzysztof Stańko-realizacja zadań z funduszu 

sołeckiego, czemu było zamieszanie z ostatnim wywozem śmieci 

Sołtys wsi Wólka Komarowska  p. Stanisław Orłowski-czy będzie remont 

świetlicy wiejskiej. 

Sołtys Wsi śelizna p. Stanisław Golanko-została zniszczona droga przez firmę 
badającą źródła gazu łupkowego, trzeba by coś z tym zrobić, nie wiemy teŜ 
dlaczego  jest faktura za energię elektryczną w szkole, kto tam napalił, 

dowozy uczniów do szkoły we wrześniu 



Pan Radny Jan Borowik –czy były roboty dodatkowe w świetlicy Komarówka, 

kiedy rozpocznie działalność  gospodarstwo komunalne. 

Pan Radny Zbigniew Łukaszuk –czy będzie remont rzeki śarnica. 

Pan Radny Grzegorz Grzesiakowski- 

- ludzie są zainteresowani przejściem na ulicy do groszka, 

-jak odbywają się imprezy na strzelnicy to Ŝeby wydawać jakieś pozwolenie 

-jakieś dodatkowe kursy PKS 

-ograniczyć oświetlenie uliczne 

-za nowym budynkiem Centrum Kultury oraz na placu rynku odbywają się 

róŜne nieciekawe imprezy trzeba coś z tym zrobić 

-melioracja  w naszej gminie 

Sołtys wsi Brzeziny p. Józef Wiszniewski-podziękowanie za remont drogi 

Przegaliny Małe- Brzeziny-Przegaliny DuŜe 

 Wójt Gminy- 

-pobocza będą koszone 

-remont przystanku w Brzozowym Kącie będzie rozpoczęty przed zimą 

-Radca Prawny jest na urlopie 

-odnośnie sprzętu rehabilitacyjnego postaramy się wystąpić z pismem do 

KRUS i ustalić co się z nim dzieje 

-temat czynszy jest juŜ rozpoczęty, będą podwyŜszone 

-fundusz sołecki w Przegalinach DuŜych jest juŜ wykorzystany 

-wywóz śmieci był tydzień wcześniej ,poniewaŜ firma wywozowa pomyliła się, 

ale zbierali teŜ śmieci w wyznaczonym terminie 

-dokumentacja na remont świetlicy w Wólce jest juŜ zrobiona i remont się 

rozpocznie 

-zniszczona droga w śeliźnie-wystąpimy do tej firmy ,aby została naprawiona, 

prąd wyjaśnimy, a dowóz we wrześniu będzie taki sam jak w czerwcu 

-roboty dodatkowe w świetlicy Komarówka Podlaska były na kwotę 37 914 

zł(wymiana dachu, rozbiórka i elektryka) 



-Spółka komunalna na razie nie rozpocznie działalności 

-na temat oczyszczania śarnicy nic mi nie wiadomo 

-przejście na ulicy przy groszku-wystosujemy pismo do Zarządu 

Wojewódzkiego Dróg 

-zabawy młodzieŜy ,chuligaństwo to my nie mamy na to wpływu, nie moŜemy 

nic z tym zrobić to leŜy raczej w gestii policji 

- melioracja to nie jest zadanie własne gminy, wiem Ŝe jest taka potrzeba bo 

ludzie muszą walczyć z tą wodą 

-oszczędność energii w oświetleniu ulicznym-to będzie zrobione, będą 

ograniczenia w zuŜyciu 

Ad.7. Pani Przewodnicząca i Pan Wójt zaprosili wszystkich Radnych i Sołtysów 

na DoŜynki Gminne w dniu 04.09.2011 roku 

Ad.8.Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodnicząca Rady Gminy p. Marta 
Grabińska dokonała zamknięcia obrad sesji. 

Podziękowała wszystkim za udział. 

 Na tym protokół zakończono i podpisano. 

    Protokolant       Przewodnicząca Rady 

Gminy 

Małgorzata Patkowska          Marta Grabińska 

 

Protokół sporządzono dnia 09 września2011 roku 

Przekazano Sekretarzowi Gminy dnia 12 września 2011 roku. 

 


